
 

 

 
 
Geachte redactie, 
 
 
Over Beverwijk en Wronki 
 
Inmiddels weten de gemeenteraad plus B & W van Beverwijk ook dat de band tussen Beverwijk en 
Wronki wel echt bestaat. In de raadscommissievergadering van januari stelde raadslid Karel Hazeveld 
(Democraten Beverwijk) vragen over het wel of niet bestaan van een stedenband.  In de vergadering 
van de raadscommissie ABVM van februari werd het duidelijk. Burgemeester Han van Leeuwen gaat, 
zoals hij eerder al heeft toegezegd, naar Wronki. En enkele raadsleden voelen er ook veel voor om de 
uitnodiging van de gemeente Wronki te accepteren. Dat geeft hoop. Hazeveld moet geweten hebben 
dat de band officieel bestaat. Hij heeft als oud-wethouder van Beverwijk in april 2006 een bezoek aan 
Wronki gebracht. In combinatie met een bezoek aan Warschau en Poznan, samen met een groot 
aantal Beverwijkse ondernemers. Zijn reis kostte de gemeente Beverwijk (dat zijn wij dus met z’n 
allen) 3.000 euro. Dat kan hij niet vergeten zijn. Was volgens de gemeente Beverwijk ook toen 
allemaal in het kader van de stedenband. Loopt Hazeveld met oogkleppen op in het gemeentehuis? 
En doet hij die af als hij door Beverwijk loopt? 
Opvallend dat Hazeveld deze kwestie aanzwengelde op  12 januari en niet aanwezig was op de 
bijeenkomst van 16 februari, waarop over dit onderwerp gesproken werd. Zijn partijgenoot Karel 
Fiseler was er wel, maar verliet de vergaderkamer net op het moment dat er over Wronki werd 
gesproken…. Tikkeltje laf, lijkt me.  Vervelend  voor de bezoekers was het dat dit onderwerp pas om 
23.00 uur aan de orde kwam.  Ik wens de burgemeester en de raadsleden die naar Wronki gaan 
alvast een goede reis. Wronki rekent op u, hartelijk en gastvrij als ze daar zijn. Zelf ga ik met de 
jaarlijkse busreis, 17-22 mei naar Wronki. Fantastisch.  
 
Rie Knecht-Burger, 
Beverwijk 
 
 
 
 


